
 

 

Uchwała Nr XXIV/162/12 

Rady Miejskiej w Łobżenicy  

z dnia 30 listopada 2012 r. 

 

 

w sprawie przyjęcia „Strategii Rozwoju Oświaty w Gminie Łobżenica  

na lata 2012 – 2020”. 
 

Na podstawie art. 7 ust. 1 pkt 8, art. 18 ust. 1, ustawy z dnia 8 marca 1990 roku  

o samorządzie gminnym (t. j. Dz. U. z 2001 roku, Nr 142, poz. 1591 z późn. zm.)  

Rada Miejska w Łobżenicy uchwala, co następuje: 

§ 1. Przyjmuje się „Strategię Rozwoju Oświaty w Gminie Łobżenica na lata  

2012 - 2020", określającą cele i kierunki rozwoju oświaty w Gminie Łobżenica, 

stanowiącą załącznik do niniejszej uchwały. 

§ 2. Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Łobżenicy. 

§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej 

              (-) Edward Starszak 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

Uzasadnienie do Uchwały Nr XXIV/162/12 

Rady Miejskiej w Łobżenicy  

z dnia 30 listopada 2012 r. 

 

 

 

          Przyjęcie „Strategii Rozwoju Oświaty w Gminie Łobżenica na lata 2012 - 2020" 

jest odpowiedzią naszego samorządu na współczesne wyzwania edukacyjne. 

         Strategia ta, to plan długofalowego działania władz Gminy oraz lokalnych 

instytucji z uwzględnieniem zewnętrznych i wewnętrznych uwarunkowań, którego 

celem jest realizacja potrzeb i aspiracji lokalnej społeczności, w oparciu o realne 

oszacowane, istniejące i potencjalne siły i środki pozostające w dyspozycji Gminy. 

Projekt strategii przygotował wieloosobowy zespół będący znaczącą reprezentacją 

różnych środowisk naszej Gminy. Przeprowadzona analiza silnych i słabych stron, 

zagrożeń i szans edukacyjnych pozwoliła na ustalenie i przyjęcie ostatecznych celów 

strategii. Uznano więc rozwój oświaty w Gminie Łobżenica za działanie strategiczne  

i priorytetowe, który jednak nie może być wyłącznie celem samym w sobie, lecz 

przede wszystkim środkiem do podniesienia jedności życia i wzrostu gospodarczego  

w gminie. Inwestycje w oświacie są inwestycjami w rozwój danej społeczności,  

a rozwój danego regionu musi być oparty na wiedzy, którą zdobywa się z udziałem 

sprawnie działającego systemu edukacyjnego. Wszystkim uczestnikom opracowania 

powyższego dokumentu bardzo zależy na właściwym zrozumieniu znaczenia strategii 

i jej zastosowania. Najważniejszym jest jednak, aby w ogóle, chociaż w części był on 

realizowany. Dla spełnienia tego warunku niezbędna jest koalicja osób i instytucji, 

które będą sięgać do strategii i konsekwentnie realizować jej zapisy. 

          Uchwała jest dokumentem intencyjnym. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej 

              (-) Edward Starszak 

 

 


